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Masz spraw , jeste  wiadkiem 
niecodziennej sytuacji, zadzwo !

red. Krzysztof Juszczak
tel. 695 385 509
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Jak to jest, e wy-
dawane s  pozwolenia 
na budow  na dzia kach, 
przez które teoretycznie 
ma przebiega  S-11? 

- Niektó-
rzy dopiero mieli zaczyna  
budowy, inni ju  je rozpo-
cz li. Teraz zupe nie nie 
wiedz , co maj  zrobi  - 
co z tego, e pa stwo 
odkupi od nich te ziemie, 
skoro ju  ponie li koszty 
i stracili czas? 

To jest ba agan, 
jaki powstaje przez brak 
ujednoliconego systemu 

zagospodarowania terenu pomi dzy 
gminami, województwami a pa stwem. 
Tereny pod budow  dróg ekspresowych 
czy autostrad nie zosta y zabezpieczo-
ne stosownymi dokumentami, przez 
co burmistrz nie ma czym podeprze  
decyzji odmownej, musi wi c, zgod-
nie z prawem, wyda  pozwolenie na 
budow . 

- Dlaczego nikt nie zrobi zesta-
wienia, który wariant b dzie przynosi  
mieszka com najmniejsze straty? Dla-
czego brane s  pod uwag  te opcje, 
które zak adaj  wyburzenie wi kszej 

ilo ci domostw, natomiast te, które 
s  dla zabudowa  bezpieczne, maj  
bardzo ma e poparcie? -

 Batalii o S-11 ci g dalszy…

Po prze-
p r o w a d z e n i u 
wszystkich ba-
da  mo e si  
okaza , e pod 
uwag  b dzie 
brany wariant 7, 
8 czy 10, bo b d  
uwarunkowania 
rodowiskowe, 

spo eczne i by  
mo e nie b dzie 
mia  on nic wspól-
nego z tymi kre-
skami, które teraz 
s  narysowane. 

Jeste my tylko opiniodawcami. 
Mo emy doradza , sugerowa , wnio-
skowa , jednak to nie my decydujemy. 
GDDKiA zatrudnia fachowców, którzy 
b d  si  wypowiada  i podejmowa  
odpowiednie decyzje. 

Na pewno zdajecie sobie, pa -
stwo, spraw , e nie mo na zje  
ciastka i mie  ciastko. (…). Jestem 
pewna, e Generalna Dyrekcja zrobi 
jednak wszystko, by jak najmniej pa -
stwu zaszkodzi  -
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